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OBECNÉ ZASTUPITEĽSTVO PALÁRIKOVO 

Číslo:  340/2020                                         V Palárikove, 17.12.2020 

Zápisnica 

z 22. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Palárikovo, 
konaného dňa 17.12.2020 o 17:00 hod. v zasadacej miestnosti Domu kultúry v Palárikove  

s týmto programom: 

 

1/ Otvorenie 

a) určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

2/ Schválenie programu zastupiteľstva 

3/ Voľba návrhovej komisie a volebnej komisie 

4/ Správa o činnosti obecnej rady a kontrola plnenia uznesení od 21. OZ 

     Spravodajca: Ing. Peter T o m š í k, hlavný kontrolór 

5/ Plán previerok a kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1. polrok 2021 

    Spravodajca: Ing. Peter T o m š í k, hlavný kontrolór 

6/ Správa o výsledkoch výchovno-vzdelávacieho procesu ZŠ s MŠ K. Strmeňa za školský   

    rok 2019/2020 

     Spravodajca: Mgr. Katarína P e ch o v á, predsedníčka komisie sociálnej 

7/ Návrh na schválenie tajomníka komisie životného prostredia 

     Spravodajca: Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce 

8/ Návrh na zrušenie štatútu OTJ a na odvolanie jej správnej rady a tajomníka   

     Spravodajca: Mgr. Katarína P e ch o v á, predsedníčka komisie sociálnej 

9/ Časové plány práce orgánov obce na I. polrok 2021 

    Spravodajca: JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ 

10/ Dodatok č. 19 Zmluvy o zriadení spoločného stavebného úradu 

      Spravodajca: JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ 

11/ Návrh VZN Prevádzkový poriadok pohrebiska na území obce Palárikovo  

     Spravodajca: JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ 

12/ Návrh na zvýšenie príspevku obce na stravu pre seniorov 

      Spravodajca: Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce 

13/ Návrh na schválenie rozpočtu obce na rok 2021 a orientačných rozpočtov na roky   

      2022 a 2023 

      Spravodajca: Ing. Róbert Ž i d u l i a k, predseda komisie finančnej  

a) správa hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu  

Spravodajca: Ing. Peter T o m š í k, hlavný kontrolór 

14/ Návrh zmluvy a budúcej zmluve o zriadení vecného bremena 

      Spravodajca: JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ 

15/ Interpelácie 

16/ Diskusia 

17/ Záver 
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Z Á P I S N I C A 

 

z 22. zasadnutia Obecného zastupiteľstva P a l á r i k o v o, 

konaného dňa 17. decembra  2020 o 17:00 hodine v zasadacej miestnosti 

Domu kultúry  P a l á r i k o v o 

 

P r í t o m n í: 

sú podpísaní na prezenčnej listine, ktorá tvorí súčasť tejto zápisnice.  

 

1/ Otvorenie 

 

       XXII. zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila a viedla Mgr. Ľubica K a r a s o v 

á, starostka obce. Privítala poslancov obecného zastupiteľstva. Konštatovala, že z celkového 

počtu 11 poslancov obecného zastupiteľstva sú prítomní ôsmi poslanci. Poslanci Viktor 

Berkeš, prof. Monika Jankechová a Mgr. Lukáš Krásny avizovali, že prídu neskôr. Ďalej 

privítala Ing. Petra T o m š í k a, hlavného kontrolóra.  

 

a) Určenie overovateľov a zapisovateľa 

 

     Starostka obce Mgr. Ľubica K a r a s o v á, za overovateľov zápisnice z dnešného 

zasadnutia obecného zastupiteľstva u r č i l a: 

      

     Mgr. Mário R u d i n s k ý, poslanec OZ a 

            p. Tomáš S l i v o ň, poslanec OZ 

 

Ďalej za zapisovateľku  u r č i l a: 

           Mgr. Silviu Tóthovú, pracovníčku obce 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 8 – Bc. Jaroslav Garaj, p. Boris Karas, Mgr. Katarína Pechová, Ing. Igor 

Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. Tomáš Slivoň, p. Marek Zálešák, Ing. 

Róbert Židuliak 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

 

2/ Schválenie programu zastupiteľstva  

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce predložila program rokovania dnešného obecného 

zastupiteľstva tak, ako bol zverejnený.  

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 1 – p. Tomáš Slivoň  

Proti:  7 – Bc. Jaroslav Garaj, p. Boris Karas, Mgr. Katarína Pechová, Ing. Igor  

                        Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. Marek Zálešák, Ing. Róbert Židuliak 

Zdržal sa: 0 

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce navrhla doplniť program o bod Návrh na 

schválenie Zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena.  
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Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ navrhol vypustiť bod č. 14. Návrh na nakladanie 

s pozemkom na Dukelskej ulici.  

 

Mgr. Ľubica K a r  a s o v á, starostka obce dala hlasovať za výmenu bodov: Návrh na 

nakladanie s pozemkom na Dukelskej ulici za bod Návrh na schválenie Zmluvy o budúcej 

zmluve o zriadení vecného bremena.  

 

Hlasovanie poslancov:  

Za:   7 – Bc. Jaroslav Garaj, p. Boris Karas, Mgr. Katarína Pechová, Ing. Igor  

                        Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. Marek Zálešák, Ing. Róbert Židuliak 

Proti:  0 

Zdržal sa:  1 – p. Tomáš Slivoň 

 

 

 

3/ Voľba návrhovej komisie  

    Spravodajca: Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce 

 

Počas voľby návrhovej komisie prišla poslankyňa prof. Monika Jankechová. 

 

Starostka obce Mgr. Ľubica K a r a s o v á, predložila návrh na voľbu návrhovej komisie 

v tomto zložení:  

  

    prof. Monika J a n k e c h o v á, poslankyňa OZ 

    Bc. Jaroslav G a r a j, poslanec OZ 

    p. Marek Z á l e š á k, poslanec OZ 

 

Uznesenie č.   1/201217 

z 22. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 17.12.2020 

 

K návrhu na zriadenie návrhovej komisie.  

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove 

A)     z r i a ď u j e 

        Návrhovú komisiu v zložení poslancov: Monika Jankechová, poslankyňa OZ – predseda                                                 

                                                                              Marek Zálešák, poslanec OZ                                                                                             

                                                                              Jaroslav Garaj, poslanec OZ, 

B)     vymedzuje úlohy návrhovej komisie nasledovne:  

- sledovať priebeh zasadnutia a predkladať k prerokúvaným bodom programu a 

k postupu rokovania návrhy uznesení. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 9 – Bc. Jaroslav Garaj, prof. Monika Jankechová, p. Boris Karas, Mgr. 

Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. Tomáš Slivoň, 

p. Marek Zálešák, Ing. Róbert Židuliak 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 
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4/  Správa o činnosti obecnej rady a kontrola plnenia uznesení od 21. OZ 

      Spravodajca: Ing. Peter T o m š í k, hlavný kontrolór  

 

 Správa sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „A“. 

 

Počas správy o činnosti ObR a OZ prišiel poslanec Mgr. Lukáš Krásny. 

 

Ing. Peter T o m š í k, hlavný kontrolór prečítal správu o činnosti ObR a správu o prijatých 

opatreniach vyplývajúcich zo správy hlavného kontrolóra zo dňa 10.06.2020.  

 

Uznesenie č.   2/201217 

z 22. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 17.12.2020 

 

K bodu správa o činnosti obecnej rady a kontrola plnenia uznesení od 21. zasadnutia 

obecného zastupiteľstva. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove   b e r i e   n a    v e d o m i e  správu činnosti obecnej 

rady a o plnení uznesení obecného zastupiteľstva. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 9 – Bc. Jaroslav Garaj, prof. Monika Jankechová, p. Boris Karas, Mgr. Lukáš 

Krásny, Mgr. Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. 

Tomáš Slivoň, p. Marek Zálešák,  

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 – Ing. Róbert Židuliak 

 

5/  Plán previerok a kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1. polrok 2021 

     Spravodajca: Ing. Peter T o m š í k, hlavný kontrolór 

 

Príloha sa prikladá k zápisnici pod písmenom „B“.  

Uznesenie č.  3/201217 

z 22. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 17.12.2020 

 

K bodu plán kontrolnej činnosti a previerok hlavného kontrolóra obce. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove s c h v a ľ u j e   plán činnosti a previerok hlavného 

kontrolóra obce na 1. polrok 2021 podľa predlohy. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 10 – Bc. Jaroslav Garaj, prof. Monika Jankechová, p. Boris Karas, Mgr. Lukáš 

Krásny, Mgr. Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. 

Tomáš Slivoň, p. Marek Zálešák, Ing. Róbert Židuliak 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  
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Počas predstavovania uchádzačov o miesto hlavného kontrolóra prišli poslanci p. Viktor 

Berkeš a Mgr. Lukáš Krásny.  

 

  

6/ Správa o výsledkoch výchovno-vzdelávacieho procesu ZŠ s MŠ K. Strmeňa za školský  

    rok 2019/2020 

   Spravodajca: Mgr. Katarína P e c h o v á, predsedníčka komisie sociálnej  

 

     Správa sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „C“. 

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ skonštatoval, že absentuje správa MŠ. Chýba správa 

o materiálno-technickom zabezpečení a revízie pieskovísk. Opýtal sa, kde sa to má dočítať? 

Odporučil správu prijať s pripomienkou doplniť chýbajúcu správu MŠ.  

 

prof. Monika J a n k e c h o v á, poslankyňa OZ sa vyjadrila, že správu prijala komisia 

sociálna aj rada školy a bola tam aj správa MŠ. Správa naozaj hovorí o výchovno-

vzdelávacom procese.  

 

Mgr. Boris H o l i č, riaditeľ ZŠ s MŠ – potvrdil slová pani poslankyne prof. Jankechovej 

a vyjadril sa, že celú správu poslal pani prednostke JUDr. Slivoňovej.  

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ povedala, že pripravenosť a materiálno-

technické zabezpečenie sa dalo preč z rokovania preto, lebo vraj to nebolo prerokované na 

komisii. Keď to prerokuje komisia, tak sa to dostane aj na zastupiteľstvo. Takto to bolo 

dohodnuté na obecnej rade.  

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ sa vyjadril, že materiálno technické vybavenie ZŠ tam 

je a MŠ nie.  

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ sa ospravedlnila, že poslala zlý súbor.  

 

Uznesenie č.  4/201217 

z 22. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 17.12.2020 

 

K bodu prerokovanie a schválenie správy o výsledkoch výchovno-vzdelávacieho procesu ZŠ 

s MŠ Karola Strmeňa v Palárikove za školský rok 2019/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove   s c h v a ľ u j e   správu o výsledkoch výchovno-

vzdelávacieho procesu ZŠ s MŠ Karola Strmeňa v Palárikove za školský rok 2019/2020 

s podmienkou doplnenia správy o výsledkoch výchovno-vzdelávacieho procesu ZŠ s MŠ 

Karola Strmeňa v Palárikove za školský rok 2019/2020. 
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Hlasovanie poslancov: 

Za: 9 – Bc. Jaroslav Garaj, prof. Monika Jankechová, p. Boris Karas, Mgr. Lukáš 

Krásny, Mgr. Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. 

Tomáš Slivoň, Ing. Róbert Židuliak 

Proti:  0 

Zdržal sa: 1 – p. Marek Zálešák 

 

7/ Návrh na schválenie tajomníka komisie životného prostredia 

    Spravodajca: Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce 

 

    Návrh na schválenie tajomníka komisie ŽP sa prikladá k zápisnici ako príloha pod 

písmenom „D“. 

Uznesenie č. 5/201217 

z 22. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 17.12.2020 

 

K bodu schválenie tajomníka komisie životného prostredia 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove 

a) b e r i e     n a    v e d o m i e  ukončenie pracovného pomeru doterajšej tajomníčky 

komisie životného prostredia, Ing. Ivety Markuskovej a tým aj zánik jej funkcie ta-

jomníčky komisie; 

b) s c h v a ľ u j e   Ing. Branislava Sádovského do funkcie tajomníka komisie životného 

prostredia. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 10 – Bc. Jaroslav Garaj, prof. Monika Jankechová, p. Boris Karas, Mgr. Lukáš 

Krásny, Mgr. Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. 

Tomáš Slivoň, p. Marek Zálešák, Ing. Róbert Židuliak 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

  

 

8/ Návrh na zrušenie štatútu OTJ a na odvolanie jej správnej rady a tajomníka 

    Spravodajca: Mgr. Katarína P e c h o v á, predsedníčka komisie sociálnej 

 

    Návrh sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „E“. 

 

Uznesenie č.   6/201217 

z 22. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 17.12.2020 

 

K bodu návrh na zrušenie Štatútu OTJ a na odvolanie jej správnej rady a tajomníka 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove 

A)  r u š í     Štatút Obecnej telovýchovnej jednoty Palárikovo, 
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B) o d v o l á v a      správnu radu Obecnej telovýchovnej jednoty Palárikovo a jej tajomníka. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 10 – Bc. Jaroslav Garaj, prof. Monika Jankechová, p. Boris Karas, Mgr. Lukáš 

Krásny, Mgr. Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. 

Tomáš Slivoň, p. Marek Zálešák, Ing. Róbert Židuliak 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

9/ Časové plány práce orgánov obce na I. polrok 2021 

    Spravodajca: JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ 

 

Časové plány práce sa prikladajú k zápisnici ako príloha pod písmenom „F“.  

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ zdá sa mu neskoro, že správa o plnení úloh 

odpadového hospodárstva je zaradená až v apríli. Čo sa týka aprílového zastupiteľstva, 

nakladanie s majetkom obce, má to byť riešené najskôr cez komisie. Nevie, prečo je tam 

napísaná prednostka, keď ona nemá právo nakladať s majetkom obce, ona má zbierať 

materiály, ktoré má predložiť komisii.  

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ odpovedala, že vždy idú materiály cez 

komisie. V plánoch stačí prepísať meno a aj tak to bude prednášať predseda komisie.  

 

Uznesenie č.   7/201217 

z 22. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 17.12.2020 

 

K bodu časový plán práce orgánov obce na 1. polrok 2021. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove s c h v a ľ u j e  časové plány zasadnutí orgánov obce 

Palárikovo na 1. polrok 2021 s úpravou v texte v časti apríl 2021, bod 14 v časti predkladateľa 

na predsedu komisie. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 10 – Bc. Jaroslav Garaj, prof. Monika Jankechová, p. Boris Karas, Mgr. Lukáš 

Krásny, Mgr. Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. 

Tomáš Slivoň, p. Marek Zálešák, Ing. Róbert Židuliak 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

10/ Dodatok č. 19 Zmluvy o zriadení spoločného stavebného úradu   

      Spravodajca: JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ  

 

Dodatok sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „G“.  
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Uznesenie č.   8/201217 

z 22. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 17.12.2020 

 

K bodu Dodatok č. 19 Zmluvy o zriadení spoločného stavebného úradu. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove 

A) p r e r o k o v a l  o   žiadosť Mesta Nové Zámky na uzatvorenie Dodatku č. 19 Zmlu-

vy o zriadení spoločného stavebného úradu uzatvorenej dňa 26.2.2003; 

B) s ú h l a s í  s uzatvorením Dodatku č. 19 Zmluvy o zriadení spoločného stavebného 

úradu uzatvorenej dňa 26.2.2003 v súlade s doručeným návrhom tak, že Obec Palári-

kovo v roku 2021 prispeje na jeho činnosť sumou 8.294,00 Eur. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 10 – Bc. Jaroslav Garaj, prof. Monika Jankechová, p. Boris Karas, Mgr. Lukáš 

Krásny, Mgr. Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. 

Tomáš Slivoň, p. Marek Zálešák, Ing. Róbert Židuliak 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

11/ Návrh VZN Prevádzkový poriadok pohrebiska na území obce Palárikovo 

      Spravodajca: JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ  

 

      Návrh sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „H“.  

 

Uznesenie č.  9/201217 

z 22. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 17.12.2020 

 

K návrhu na schválenie VZN obce Palárikovo č. 2/2020  

  

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove     s a    u z n á š a  v súlade s ustanoveniami § 4 ods. 3 

písm. f),     § 6 a § 11 ods. 4 písm. g) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v 

znení neskorších predpisov a na základe § 18 ods. 2 zákona č. 131/2010 Z. z. o pohrebníctve v 

znení neskorších predpisov na všeobecne záväznom nariadení Prevádzkový poriadok 

pohrebiska na území obce Palárikovo. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 10 – Bc. Jaroslav Garaj, prof. Monika Jankechová, p. Boris Karas, Mgr. Lukáš 

Krásny, Mgr. Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. 

Tomáš Slivoň, p. Marek Zálešák, Ing. Róbert Židuliak 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  
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12/ Návrh na zvýšenie príspevku obce na stravu pre seniorov 

      Spravodajca: Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce 

 

     Návrh sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „I“.  

 

Počas bodu 12. prišiel poslanec p. Viktor Berkeš.  

 

Uznesenie č.   10/201217 

z 22. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 17.12.2020 

 

K návrhu na zvýšenie príspevku obce na stravu pre seniorov 

 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikovo     s c h v a ľ u j e     zvýšenie príspevku na stravu pre 

dôchodcov na sumu 0,60 Eur za jeden obed.   

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 11 – p. Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, prof. Monika Jankechová, p. Boris 

Karas, Mgr. Lukáš Krásny, Mgr. Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, Mgr. 

Mário Rudinský, p. Tomáš Slivoň, p. Marek Zálešák, Ing. Róbert Židuliak 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

13/ Návrh na schválenie rozpočtu obce na rok 2021 a orientačných rozpočtov na roky   

      2022 a 2023.   

      Spravodajca: Ing. Róbert Ž i d u l i a k, predseda finančnej komisie 

a) správa hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu  

Spravodajca: Ing. Peter T o m š í k, hlavný kontrolór 

 

Návrh rozpočtu a správa hlavného kontrolóra sa prikladajú k zápisnici ako príloha pod 

písmenom „J“.  

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, predseda finančnej komisie skonštatoval, že mzdové výdavky 

narastajú, s tým súvisiace aj odvody. Príjmy zostávajú na tej istej úrovni ako pred rokom. 

Pokiaľ nepríde k schváleniu nejakej výzvy, napr. cyklochodník alebo iné aktivity, ktoré 

prinesú do obce hodnotu a to navýši príjmovú kapitolu. Čo sa týka výdavkovej časti 

rozpočtu skonštatoval, že pokiaľ by sa zahrnuli všetky požiadavky všetkých organizácií, 

tak by bol rozpočet v deficite 250 tisíc eur. Rozpočet je udržateľný až na jednu kapitolu. 

V rozpočte na rok 2021 sa navyšuje kapitola TS správa a údržba miestnych komunikácií. 

Napríklad rozšírenie ObP o ďalšieho člena, umelá závlaha na OTJ teraz nemajú 

opodstatnenie, s takýmito komfortnými záležitosťami teraz nepočíta v rozpočte.  

Otvoril rozpravu ku kapitole zberný dvor. Skonštatoval, že príjmy sa budú pohybovať 

okolo 260 tisíc eur, ale výdavky sú 290 tisíc eur plus ďalších 14 tisíc z vlastných zdrojov 

obce. Táto kapitola sa možno bude musieť navýšiť o 20 – 30 tisíc eur. Končia štyria 

pracovníci a nový rozpočet nepočíta s touto pracovnou silou. Obec už teraz bude doplácať 
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50 tisíc eur. Je potrebné počítať s tým, že ešte tri roky je obec zaviazaná kvôli strojom, 

ktoré dostala cez projekt, triediť pre 12 obcí odpad. Inak by obec musela vrátiť 600 tisíc 

eur. Poďakoval účtovníčkam obce, že sprehľadnili kapitoly v rozpočte. Finančná komisia 

odporúča takto nastavený rozpočet schváliť a aj rozpočet ZŠ s MŠ.  

 

Mgr. Mário R u d i n s k ý,  poslanec OZ – vyjadril sa, že sa mu nepáči, koľko financií 

stojí obec zberný dvor a požiadal o podrobnú analýzu.  

 

p. Marek Z á l e š á k, poslanec OZ – povedal, že súhlasí s rozpočtom okrem kapitoly 

zberný dvor.  

 

p. Tomáš S l i v o ň, poslanec OZ – navrhol na základe rokovania ObR do budúcnosti 

zostavovať rozpočet s nie až takým veľkým prebytkom. Navrhol ten prebytok radšej 

zahrnúť do niektorej investičnej položky.  

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ – odpovedal, že ak by sme nepoužili zdroje 

z predchádzajúcich období, tak by bol mínusový rozpočet. Rozpočet na r. 2021 nie je 

postavený ako prebytkový.  

 

prof. Monika J a n k e c h o v á, poslankyňa OZ – povedala, že si treba uvedomiť, že 

patríme k tým šťastnejším obciam, čo sa týka hospodárenia. Treba si uvedomiť, že ideme 

do roku, kedy celá republika sa odhaduje asi 7 % deficit. Čo sa týka štátnej správy, je 

rozpočet v stave, kedy zaplačeme. Budúci rok bude pre Slovensko veľmi ťažký. Je 

potrebné si zachovať zdravý sedliacky rozum. Treba sa prikrývať s takou perinou na akú 

máme a treba mať rezervu. V rozpočte treba byť veľmi opatrný.  

 

Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ -  vyjadril sa, že podľa požiadaviek vedúcich 

rôznych úsekov sa spravil rozpočet. Každý niečo dostal. Čo sa týka zberného dvora, tam 

máme neskutočné množstvo otázok. Rozpočet je nastavený dobre.  

 

Ing. Peter T o m š í k, hlavný kontrolór predniesol správu hlavného kontrolóra obce 

k návrhu rozpočtu.   

 

Uznesenie č.  11/201217 

z 22. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 17.12.2020 

 

K bodu  návrh na schválenie rozpočtu obce na rok 2021 a orientačných rozpočtov na roky 

2022 až 2023 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove 

A) b e r i e   n a    v e d o m i e   

1. kladné stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu obce na rok 2021 

2. informáciu o zverejnení návrhu rozpočtu obce na rok 2021  
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B) s c h v a ľ u j e   

prebytkový rozpočet obce vrátane rozpočtovej organizácie na rok 2021  

a orientačné rozpočty na roky 2022 a 2023 podľa predlohy, a to nasledovne: 

 

Ukazovateľ: 2021 2022 2023 

Príjmová časť rozpočtu obce a rozpočtovej organizácie  spolu 

 

2 836 800,13 2 785 800,13 2 795 800,13 

Z toho: príjmová časť rozpočtu obce 

 

2 761 800,13 

 

2 710 800,13 

 

2 720 800,13 

        

            príjmová časť rozpočtu základnej školy s MŠ 

     

     75 000,00 

     

     75 000,00 

 

     75 000,00 

Výdavková časť rozpočtu obce a rozpočtovej organizácie 

spolu 

2 788 467,75 2 638 381,75 2 622 521,75 

 

Z toho: výdavková časť rozpočtu obce 

 

1 662 690,25 

  

1 512 604,25 

 

1 496 744,25 

 

             Výdavková časť rozpočtu základnej školy s MŠ 

 

1 125 777,50 

 

1 125 777,50 

 

1 125 777,50 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 11 – p. Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, prof. Monika Jankechová, p. Boris 

Karas, Mgr. Lukáš Krásny, Mgr. Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, Mgr. 

Mário Rudinský, p. Tomáš Slivoň, p. Marek Zálešák, Ing. Róbert Židuliak 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

 

14/ Návrh zmluvy a budúcej zmluve o zriadení vecného bremena 

      Spravodajca: JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ 

 

      Návrh zmluvy sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „K“.  

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ – vyjadril sa, že keď obec chcela povolenie na 

priemyselný park, obec Tvrdošovce si podmienila ich súhlas stavbou vodojemu. V tejto 

zmluve nie je jasné, aký to bude mať dopad na našu obec.  Ak sa majú pri strelnici napojiť, 

nemáme žiadnu dopadovú štúdiu, čo to bude predstavovať pre našu obec. Aká bude dĺžka 

potrubia?  Povedal, že bezodplatne nesúhlasí.  
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p. Marek Z á l e š á k, poslanec OZ – opýtal sa čo v prípade, keď budeme my plánovať 

rozšírenie kanalizácie a nebude to kapacitne stíhať?   

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ – vyjadrila sa, že nemusia súhlasiť so 

zmluvou v tomto znení.  

 

p. Tomáš S l i v o ň, poslanec OZ – Tvrdošovce nám robili problémy, nakoniec sme sa 

zaviazali, že im pomôžeme s vodojemom. Tento ich zámer je starý. Poverme starostku na 

jednanie so starostom Tvrdošoviec.  

Uznesenie č.  12/201217 

z 22. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 17.12.2020 

       

 

K bodu návrh na schválenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena  

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove 

A) n e s c h v a ľ u j e   predložený návrh zmluvy o budúcej zmluve o zriadení 

vecných  bremien in personam Obcou Palárikovo ako budúcim povinným 

z vecného bremena v prospech budúceho oprávneného z vecného bremena Obec 

Tvrdošovce, Novozámocká cesta 56, 941 10  Tvrdošovce, IČO: 00309338, 

B) o d p o r ú č a starostke obce Palárikovo zorganizovať pracovné rokovanie so 

starostom obce Tvrdošovce o novom návrhu zmluvy a predložiť ho obecnému 

zastupiteľstvu na rokovanie. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 11 – p. Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, prof. Monika Jankechová, p. Boris 

Karas, Mgr. Lukáš Krásny, Mgr. Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, Mgr. 

Mário Rudinský, p. Tomáš Slivoň, p. Marek Zálešák, Ing. Róbert Židuliak 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

15/ Interpelácie 

 

Marek Z á l e š á k, poslanec OZ – podal písomnú interpeláciu ohľadne rozšírenia cintorína, 

ktorá je pripojená k zápisnici. 

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ – odpovedala, že zajtra ide pre znalecký 

posudok.   

 

Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ – podal písomnú interpeláciu ohľadne zberného dvora, 

organizačného poriadku obce, ktorá je pripojená k zápisnici.  

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ – odpovedala, že organizačný poriadok je 

hotový, je potrebné ho prerokovať s odborovým orgánom.   
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16/ Diskusia 

 

p. Marek Z á l e š á k, poslanec OZ – opýtal sa na projekt kúrenia v ZŠ s MŠ, svetlá na 

prechodoch pre chodcov, prístrešok a chodník na cintoríne, stavebné úpravy v DK. 

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ – projekty by mali byť doručované každú 

chvíľu.  

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – objednávka na osvetlenie prechodov pre chodcov 

je zadaná. Čo sa týka prístrešku na cintoríne, pracuje na ňom projektantka. Dnes sa zverejnilo 

VO na chodník na cintoríne. Zohnať stavebníka na stavebné úpravy je problém. Mal by 

spraviť byt na Hlavnej ulici a potom sa bude robiť DK.  

 

Mgr. Lukáš K r á s n y, poslanec OZ – položil otázku vedúcemu TS, pri inventúre sme našli 

kliešte na VZV a nie sú v inventúre.  

 

Mgr. Rudolf K o d a d a, vedúci TS – bolo dodané zlé prídavné zariadenie, zajtra by ich mali 

vymeniť.  

 

prof. Monika J a n k e c h o v á, poslankyňa OZ – veľa krát sa v diskusných príspevkoch 

opakuje plnenie termínov, ktoré sa vzťahuje na tretiu osobu, napr. na projektanta. Je 

nevyhnutné, aby boli zadané termíny. Je potrebné, aby boli uzatvárané zmluvné vzťahy, na 

základe ktorého majú úlohy dodať.   

 

Ing. Eva K o d  a d o v á, obyvateľka obce – poprosila poslancov, aby na budúci rok tlačili na 

to, že takto to ďalej nejde, aby bol zberný dvor v strate.   

 

Ing. Adela R u s n á k o v á, zamestnankyňa OcÚ – minulý rok išlo 15 tisíc z obce a z toho 

bolo 7 tisíc ako spoluúčasť na kompostéry. 

 

Ing. Eva K o d a d o v á, obyvateľka obce – keď je to združenie obcí, tieto náklady navyše sa 

nemôžu žiadať od ostatných obcí? Prevádzka bývalej MŠ je stratová, čo sa s tou budovou 

zamýšľa?  

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ – zberný dvor sa nedá spočítať roky dozadu krát 

nejaká suma. Keď ešte fungoval recyklačný fond, tak obec z neho vedela vykryť veľa vecí. 

Keby sme zahrnuli odpisy a investičné veci, tak ďaleko väčšie náklady sú na zberný dvor ako 

tých 15 tisíc. Združenie obcí vzniklo preto, lebo tým ministerstvo podmienilo dotáciu. Obec si 

nemôže od ostatných obcí pýtať preplatenie nákladov.  

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – na budovu bývalej MŠ dáme vypracovať štúdiu 

využiteľnosti.  
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17/ Záver  

 

   Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – poďakovala za podnetné návrhy a schôdzku 

obecného zastupiteľstva  ukončila.  

Overovatelia:      Mgr. Mário R u d i n s ký 

                                                                         poslanec OZ 

 

 

       p. Tomáš S l i v o ň  

                                                                             poslanec OZ 

 

 

 

             

    

          Mgr. Ľubica K a r a s o v á 

                starostka obce 

 

               JUDr. Kristína S l i v o ň o v á 

             prednostka OcÚ 

 

 

 

Zapísala: Mgr. Silvia Tóthová               
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Technické služby obce Palárikovo, Hlavná 82 Palárikovo 941 11 

 V Palárikove dňa 31.10.2020 

 

Požiadavky na rozpočet 2021 - 2023 

 

04.04 údržba a správa cintorínov 

- údržba stopu v márnici a nové lampy      

 2 000,00 € 

- mat. na vybudovanie urnových blokov      

 1 200,00 € 

- mat. na betónovanie základov              

500,00 €  

- služby elektrikár              500,00 € 

- rok 2023 údržba chladiaceho boxu       3 000,00 € 

04.05 údržba rozhlasu 

-  materiál           1 000,00 € 

- údržba          1 500,00 € 

06.03 komunálny odpad 

- nákup smetných nádob 300 ks- váhový systém na zvoz    5 850,00 € 

- zber kom.odpadu váhovým systémom softvér položka 710                             

7 000,00 € 

- dopravné náklady palivá 4000, servis 2000, poistné 1800, mýto 600              

10 000,00 € 

- vývoz KO Brantner NZ                    

26 000,00 € 

- vývoz VKK Kolta občania                   14 000,00 € 

- náklady za vývoz VKK do Kolty zberovou spoločnosťou                  

3 300,00 € KONTROLÓR 

07.01 správa a údržba miestnych komunikácií 

- materiál asf.drť, plynové bomby do infra a iné     

 3 500,00 € 

- údržba dopr.značenie, ciest a chodníkov      5 000,00 € 

- materiál OSS                     

48 000,00 € 

- dopr.náklady OSS            200,00 € 

 - nájom strojov OSS         2 000,00 € 

- služby OSS                        1 000,00 € 

11.04 údržba verejnej zelene 

- mat. postreky na náletové dreviny (st.cintorín, zberné kanály...)letničky a sirôtky

 5 000,00 € 

- revitalizácia zelene          7 500,00 € 

 

11.05 technické služby 
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- materiál oprava dvor TS 2 000,-, palivá do kosačiek 1500, krovinorez 1000,píla 700,  

prac.odevy 2000,všeob.mat. 4000        

 11 200,00 € 

- údržba budovy CO  ( ríny a zvody)          

1 000,00 € 

- údržba strojov Pezzolato olej a nože         

7 000,00 € 

- údržba kosačky, krovinorez, píly ...         4 500,00 € 

- oprava kontajner.nosiča za Valtru         4 000,00 € 

- dopravné náklady( palivá 14000, servis 12000, poistné 3200)   

 29 200,00 € 

- dopr.nákl na nový traktor( palivá 2000, poistné 700, servis 700)     3 400,00 € 

- služby ( poistné 3100, školenie 700, práca strojmi mimo TS 3000,vývoz KO 1000)   

7 800,00 € 

- nákup kontajnerov 713 (stav.odpad 5m3 3 ks/1000,-, objemový odpad 7m3 2ks/1300,-, 

 bio odpad 10m3 2ks/1300,-)         8 200,00 € 

- nákup vlečky za traktor 714        20 000,00 € 

- nákup traktora 714                     40 000,00 € 

- nákup traktorovej kosačky 714       10 000,00 € 

 03.01 správa a údržba budov a zariadení 

- údržba zdrav.strediska oprava chodby         

2 000,00 € 

- údržba zberného dvora obec       5 000,00 €

            

            

      

                  

 

 

                Mgr. Rudolf Kodada 

          vedúci technických služieb 
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Ing. Igor Rezdovič, Janka Matušku 27, 941 11 Palárikovo, poslanec OZ 

        V Palárikove 17.12.2020 

           Mgr. Ľubica Karasová 

        starostka obce Palárikovo 

         

 

Vec: Interpelácia poslanca Obecného zastupiteľstva v Palárikove 

 

Na 22. zasadnutí Obecného zastupiteľstva v Palárikove konaného                      dňa 

17.12.2020 podávam nasledovné interpelácie: 

1. V zmysle § 16 ods. 5 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v platnom znení 

„Organizáciu obecného úradu, počet zamestnancov a ich pracovné činnosti ustanovu-

je organizačný poriadok obecného úradu“. Z akého dôvodu obec Palárikovo nemá vy-

tvorený organizačný poriadok a v akom časovom horizonte bude zjednaná náprava?. 

 

2. Ohľadom činnosti Zberného dvora prebieha v týchto dňoch veľmi  intenzívna disku-

sia. Finančná komisia dňa 08.12.2020 odporučila obecnému zastupiteľstvu prijať Ná-

vrh rozpočtu na rok 2021 s dodatkom, aby ku kapitole Zberný dvor bola vypracovaná 

komplexná analýza činnosti Zberného dvora do 15.01.2021. V prílohe tejto interpelá-

cie  pripájam otázky, na ktoré žiadam odpoveď v Analýze činnosti Zberného dvora.  

 

3. Súčasne žiadam informáciu, aké sú ešte potrebné úkony na zabezpečenie kolaudácie 

Zberného dvora, resp. získania trvalého povolenia na prevádzku Zberného dvora. 

 

Za kladné vybavenie mojich interpelácií ďakujem. 

 

S pozdravom 

       Ing. Igor Rezdovič  
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Otázky k Analýze  činnosti Zberného dvora               

 

1) Všeobecné otázky 

- Žiadam uviesť podľa zákona  č. 79/2015 Z.z. o odpadoch všetky potrebné povolenia, 

ktorými musí obec disponovať, 

- Doložiť fotokópie jednotlivých povolení, 

- Podľa Zmluvy č.NR151744 uzatvorenej medzi obcou Palárikovo a firmou RECobal 

s.r.o.  na rok 2020 žiadam doložiť: 

- zo strany obce Palárikovo -všetky oprávnenia a súhlasy, ako aj interné rozhodnutia po-

trebné pre podpis a plnenie uvedenej zmluvy, 

- Prílohu č. 1 a následne všetky uzatvorené zmluvy podľa tejto prílohy, 

- Návrh zmluvy s firmou RECobal na roky 2021 a 2022. 

 

2) Zložky odpadu 

- Konkrétne uviesť, aké oddelene vyzbierané zložky komunálneho odpadu z obalov 

a odpadu z neobalových výrobkov obsahuje zmluva medzi obcou Palárikovo a firmou  

RECobal,  

- Aké množstvo (v t)  oddelene vyzbieraných zložiek komunálneho odpadu z obalov 

a odpadu z neobalových výrobkov sme povinní dodať  firme RECobal,( obec Palári-

kovo + celkom sumár za všetky obce združenia TUNSKO), 

- Koľko ton jednotlivých vyzbieraných zložiek sme doviezli na Zberný dvor Palárikovo 

zo všetkých obcí, 

- Koľko ton jednotlivých vyzbieraných zložiek sme dodali  ( celkom + za jednotlivé 

mesiace), 

- Koľko ton jednotlivých vyzbieraných zložiek máme pripravených na odovzdanie 

a odkedy, 

- Ako sa nakladá s rozdielom medzi dovezeným odpadom a dodaným odpadom,  

- Aké INÉ druhy odpadu, ktoré nespadajú do predmetu zmluvy s RECobalom (napr. 

elektroodpad, polystyrén, kovový odpad a pod.) zbierame?, 

- Koľko ton  iného odpadu sa doviezlo na Zberný dvor, kam sa dodal a za akú jednotko-

vú cenu, 

- Doložiť kópie vyplnených  a zaslaných Formulárov vykazovania množstva odpadov 

podľa prílohy č. 4. 

 

3) Systém prevádzky Zberného dvora a kapacitné možnosti v roku 2020 

- Dovoz odpadu – časový interval zvozu z jednotlivých obcí –a k tejto operácii poža-

dovaný počet zamestnancov a techniky, aký je potrebný počet zamestnancov a techni-

ky na zvoz z každej jednotlivej obce a aký je potrebný čas na vyzbieranie konkrétnej 

obce, napr. Jatov – 2 vozidlá (Avia, Iveco) 6 ľudí (2 šof + 4 závozníci – 1 celý deň, 

- Prijímanie odpadu - postup príjmu a prvotného nakladania s dovezeným odpadom, 

kontrola privezeného odpadu a následný postup práce pri nevyhovujúcom odpade, 
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- Evidencia odpadu – časový interval zasielania hlásení RECobalu, resp. obciam 

a pod., 

- Triedenie odpadu – postup triedenia jednotlivých komodít a požadovaný počet za-

mestnancov a techniky, 

- Spracovanie odpadu – aké máme lisy a aké sú ich výrobné technické parametre (koľ-

ko dokáže zlisovať za 1 h, resp. 1 zmenu ) a aký je reálny výkon v praxi, ako dlho tre-

ba triediť odpad ( resp. ako dlho a koľko zamestnancov treba na prípravu odpadu na 1 

zmenu lisovania), 

- Skladovanie tovaru – kde sa uskladňujú jednotlivé zložky – privezené, vytriedené, 

spracované? 

- Dodávka odpadu – ako prebieha dodávka komodít, resp. objednávka od Recobalu – 

postup, termín dodávky a požadovaný počet zamestnancov. 

 

4)    Prevádzkové náklady 

- Predložiť sumár nákladov za položky:  

- 633 materiál – čo sa nakúpilo (vrecia, OOPP, iný materiál napr. stavebný), 

- 634 dopravné náklady – spotreba PHM, PZP a opravy na jednotlivé vozidlá – sumár 

za Aviu, Iveco, Man atd,  

- 635 údržba strojov – čo sme opravovali – uviesť konkrétne, 

- 637 služby – uviesť čo sem spadá (p.  služby dopravcu Vanzo, atď), 

- výpočet finančných nákladov na 1 osádku vozidla (1 šofér + 2 závozníci) na 1 deň/ 1 

jazda cca 100 km. 

 

5) MODEL  roku 2021 

- Detailne predstaviť (navrhnúť) možnosti funkčnosti zberného dvora - napr. navrhnúť 

Model A -  zvoz od 12 obcí, Model B - 16 obcí resp. iný Model C -  ( 12 obcí + Šura-

ny)  a systém práce. 

- Navrhnúť iné možnosti funkčnosti systému triedenia oproti terajším, 

- Zostaviť sumár počtu obyvateľov jednotlivých obcí a sumár  finančných prostriedkov 

podľa Modelov, 

Na základe predložených Modelov  rozpracovať predpokladaný rozpočet nákladov, 

príjmových a výdavkových – podrobne rozviesť jednotlivé oblasti okrem vyššie 

uvedených ešte mzdy a odvody. 

 

 

 V Palárikove  17.12.2020                                                                           

 

 Ing. Igor Rezdovič 


